

《单词百科:woodblock是什么意思?woodblock怎么发音?woodblock的解释和用法》

英语单词woodblock是什么意思?woodblock怎么读?woodblock怎么发音?简答网为您整理了woodblock的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



woodblock怎么读

woodblock的读音:[w dɒl k]

woodblock的意思

1、n.木板, 木版;版画;木刻版;

woodblock的双语例句

1、 Identified until the first kind is the 868 woodblock prints of the " Diamond Sutra. "

以前一直认定最早的雕版印刷品实物是868年的《金刚经》。

2、 But woodblock printing isn't something to be learned in a short time.

只不过,刻版可不是一时半会儿就能学会的。

3、 Traditional Chinese woodblock printing was first engraved or overlaid on wood and then printed on paper.

传统中国版画,是通过刻版或制版印刷而得。

4、 Conclusion, the Chinese origin and development of woodblock printing are all related to Buddhism.

结论, 中国雕版印刷的起源和发展都与佛教有关。

5、 A relief of prints by monlchamus raised in plates, on behalf of the woodblock print.

凸版型版画受墨在版材的凸面部位, 其代表是木版画。

6、 Woodblock printing developed, is bound to lead flourishing book industry.

雕版印刷的发达, 必然带动书业的兴盛。

7、 Second, the Buddhist woodblock paintings of Buddhist art development.

第二, 雕版佛画对佛教美术发展的影响。

8、 These are all woodblock prints , like the originals.

这些都是木版画,就是取书名中的这个含义。

9、 Han Jia, isn't it woodblock printing?

韩佳, 这不是雕版印刷 吗 ?

10、 There're sculptures and woodblock prints in the exhibition.

展出的有雕塑和木刻。

11、 I'd be happy to show you my collection of woodblock prints any time.

我乐意随时给你看我收集的木版画。

12、 a woodblock floor

木条地板

13、 Most of the woodblock prints of the Northeast are colored woodcuts.

北大荒版画基本上是套色木刻.

以上是简答网为您整理的woodblock怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/woodblock>

